



Paints, Dyes, Decoration Pastes.

## أساس أكسيد الحديد ( سيرقون )

### وصف المادة :

سائل لزج بلون احمر قرميدي لتأسيس كافة المعادن المعرضة للاهتراء والصدأ فهو يحمي بطبقته المدهونة أي سطح معدني من الصدأ والاهتراء

### طريقة الاستعمال :

يمدد هذا الطلاء بالنفط المعدني أو التربينتين حسب الحاجة و بعدها يطلى بالرول أو الفرشاة يمدد أيضاً بالترنر السريع ليكون جاهزاً للبخ.  
صنع هذا الطلاء بمواصفات عالمية ومن أجود المواد الأولية حيث يحتوي هذا المركب على أكسيد الحديد بنسبة عالية وزيوت راتنجية ومذيبات لتكون هي الحل الأنسب لحماية المعادن.  
ينظف السطح المراد تأسيسه بأدوات التنظيف الخاصة وتزال عنه الغبار والصدأ وإذا كانت بحاجة للضرب بالرمل فلا مانع من ذلك للوصول لنتائج أفضل.

### متوفر هذا الطلاء بالعبوات التالية : (1) كالون اميركي

كالون اميركي (1/4)

كالون اميركي (1/8)

### شروط حفظ المادة :

تحفظ بعيداً عن اشعة الشمس ومصادر الهب و الحرارة والرطوبة العالية ودرجات الحرارة المنخفضة.



**Alrahwanji Est.**  
Paints, Dyes, Decoration Pastes.

## Iron oxide

### **Description:**

Reddish-brown liquid for priming all corrodible metals. It forms a layer that protects the metal surface from rust and corrosion.

### **Method of application:**

Dilute with white spirit or turpentine as needed. Then paint the surface using a paint brush or roll. It can also be diluted with fast thinner for spray application. This paint has been made according to international specifications using the best raw materials. It contains mainly iron oxide in addition to resin oils and solvents in a formula that offers the best solution for metal protection. Rub and clean the surface and remove dust and rust. Gun with sand if needed to get better results.

### **Containers:**

1 gallon, ¼ gallon, 1/8 gallon.

### **Storage conditions:**

Store away from sunlight, direct sources of heat and fire, high humidity, and low temperatures.

## (سنتيك) طلاء سانتو زياتي

### الوصف:

طلاء ناهي ينفذ على الجدران والأسقف والسطوح البيتونية والخشبية والمعدنية المحضرة بالأساس. توب كوت سانتو هو طلاء اقتصادي يجف بالهواء ويعتمد على الألكيد، متوفر بلمعة عالية أو بنصف لمعة .

### الميزات:

- سهل الاستخدام وقابل للتلوين (الأصبغة الذكية أو غيرها)
- يعطي طبقة نهائية سهلة التنظيف.
- تغطية عالية.
- ليونة ممتازة.

### المواصفات الفنية :

#### اللون : أبيض

**المحتوى من المواد الصلبة :** حجاماً 55 % تقريباً  
سماكة الفيلم المقترحة: 60-100 ميكرون (جاف) × (وجهين)  
معدل التغطية النظري : 5,5 م<sup>2</sup>/لتر (لماع)، 5.3 م<sup>2</sup>/لتر (نصف لمعة (بسماكة 100 ميكرون (جاف)

#### العبوات : غالون ، 1 كغ

### طريقة الاستخدام :

يجب تنظيف السطح المراد دهنه من الغبار والشحوم بشكل جيد قبل الطلاء . يمدد بالنفط المعدني أو النباتي بنسبة 15 % - 20 قبل التنفيذ يجب تحريك المزيج جيداً وذلك لتحقيق التجانس التام. ويتم التطبيق بالفرشاة أو الرول.

### شروط التخزين:

هذا المنتج قابل للاشتعال. يحفظ في مكان بارد وجيد التهوية، بعيداً عن الحرارة وأشعة الشمس المباشرة



## Shinto (Synthetic Enamel)

### **Description:**

A finishing top-coat applied on primed walls, ceilings, cement, wood, and metal substrates.

Shinto is an economical air drying synthetic topcoat based on alkyd, available in gloss and eggshell finishes.

### **Features:**

- Easy to use and colorable (use Smart Dyes or others)
- Easy-to-clean finishing layer.
- High opacity.
- Good flexibility.

### **Technical Information:**

**Color:** White.

**Solid content:** 55% per volume.

**Recommended film thickness:** 60-100 microns (dry) X 2 layers.

**Theoretical coverage rate:** 5.5 sq meter. (100 microns film)

**Packaging:** 1 gallon, 1 kg.

### **Method of application:**

Clean the surface from dust, grease before applying the paint. Dilute with white spirit at a ratio of 15-20%. Stir well to achieve maximum homogeneity. Apply using paint brush or roller.

### **Storage conditions:**

This product is flammable. Store in firmly-closed original containers in a cold, well ventilated place, away from heat sources and direct sunlight.

## فضي حراري

### الوصف :

طلاء فضي حراري يضيف على السطح المطلبي به طبقة متجانسة من الألمنيوم ويتحمل درجات الحرارة العالية (حتى 500 مئوية).

### مجالات الاستخدام:

يمكن استخدامه لطلاء الأسطح التي تتطلب تحمل درجات حرارة عالية كالأفران وأوابيها و المشعات الحرارية الخاصة بالسيارات والتدفئة المركزية وكذلك يمكن استخدامه على الأسطح المعدنية الأخرى التي لا تتعرض لدرجات حرارة عالية.

### تحضير السطح:

يجب تنظيف السطح المراد طلائه من الأوساخ والغبار والشحوم والرطوبة.

### التمديد:

ليس بحاجة للتمديد

### طريقة التطبيق:

بالفرشاة أو الرول أو البخ بالهواء.

### معدل التغطية:

12-15 متر مربع للتر الواحد .

### زمن الجفاف:

جفاف لللمس بعد ساعة واحدة  
جفاف لا يلتصق به الغبار بعد ساعتين  
جفاف تام بعد 24 ساعة بدرجة حرارة 25-50 مئوية.

### صلاحية التخزين:

6 سنوات من تاريخ الإنتاج.

### تعليمات التخزين:

المنتج قابل للاشتعال. يجب حفظه في عبواته الأساسية في مكان جيد التهوية بعيد عن مصادر الحرارة وأشعة الشمس المباشرة.



## Heat-proof Silver Paint

### **Description:**

Special synthetic resin based, heat-proof aluminum paint. It imparts a homogeneous, aluminum layer on the painted surface. Heat-resistant (up to 500 C°)

### **Range of applications:**

It can be applied on stove, oven, stove pipes, radiators and other metal surfaces that require heat-resistant paint. It can also be used to paint other metal surfaces that do not require heat-resistant paint to impart aluminum finishing coat.

### **Surface preparation:**

Surfaces should be free of dirt, dust, grease and moisture.

### **Thinning:**

It has no need to be thinned

### **Application:**

It can be applied using brush, roller or air spray.

### **Coverage:**

Covering area is 12-15 m<sup>2</sup> per lt.

### **Drying time :**

Touch-free drying in 1 hour,  
dust-free drying in 2 hours,  
hard drying in 24 hours (25°C and %50 rr).

### **Validity :**

6 Years from manufacturing date.

### **Storage instructions :**

This product is flammable. Store in firmly-close original containers in a well ventilated place away from heat sources and direct sunlight.